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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja az Agrárminisztérium elérni azt, hogy
a hazai élelmiszer-alapanyagok nagyobb arányban jelenjenek meg a hazai közétkeztetésben?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI portálon megjelent „Varga Mihály: az élelmiszergazdaságról és közbeszerzésekről tárgyalt
a Gazdaságvédelmi Operatív Törzs” hír a következőkről számol be:

„A miniszter hangsúlyozta: el kell érni, hogy minél nagyobb arányban kerüljön magyar élelmiszer a
hazai közétkeztetésbe, ezzel is segítve az élelmiszertermelőket, az élelmiszeripari ágazatban dolgozó
vállalkozásokat.

(…)

A  miniszter  szerint,  ha  a  hazai  élelmiszer-alapanyagok  nagyobb  arányban  lennének  jelen  a
közétkeztetésben, bővülhetne a helyi termékek piaca, egy új élelmiszerlánc-biztonsági adatközpont
létrehozásával  pedig  egyszerűsíteni  lehetne  a  termékek  nyomon  követését,  az  ezzel  összefüggő
vállalkozói adminisztrációt, és hozzájárulna a gazdaság fehéredéséhez.”

Többször kérdeztük 2019-ben az EMMI-t, hogy fel lehetne-e használni a túltermelésben érintett
alapanyagokat a közétkeztetésben, de minden esetben kitérő választ adtak. Amennyiben a Kásler
Miklós által nem vezetett minisztérium kicsit körültekintőbb, akkor már felkészültebben állnánk a
feladat előtt.

Kérdezem Önt:

Hogyan  kívánja  az  Agrárminisztérium  elérni  azt,  hogy  a  hazai  élelmiszer-alapanyagok
nagyobb arányban jelenjenek meg a hazai közétkeztetésben?

Budapest, 2020. július 16.
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